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Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 27 de juliol del 2017 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Molt Il·lustre Senyor, 

La sotasignada, Rosa Gili Casals, consellera general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, formulo 

les preguntes següents perquè, en el millor termini, el 

Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen en relació al treball 

social dirigit al col·lectiu d’infants, joves i 

adolescents en dificultat 

Considerant l’augment més que considerable de 

famílies amb problemes socials i coneixedors de la 

importància d’una intervenció d’ajuda i d’assistència 

la més ràpida, precoç i eficient possible, 

Es demana a Govern: 

1.- Quantes persones es dediquen a l’atenció social 

dels infants, adolescents i joves (assistents socials, 

psicòlegs, altres) dins del ministeri d’Afers Socials (o 

altres)? 

2.- De quina manera tenen distribuïda la seva feina? 

Estan assignats específicament a un centre escolar? 

A un Punt Jove o altre punt de trobada amb els 

infants, adolescents i joves?  

3.- Quants infants, adolescents i joves han estat 

atesos durant els anys 2014, 2015, 2016 i el primer 

semestre 2017 pels serveis socials del ministeri 

(desglossar per edats i períodes)? 

4.- Quin és el protocol de seguiment que es fa per les 

persones que s’han acostat per iniciativa pròpia o 

d’altres als serveis socials del ministeri? 

5.- S’efectuen reunions periòdiques amb els 

responsables dels centres educatius? Amb les 

famílies? Amb els infants, adolescents o joves 

concernits? 

6.- Quines accions d’informació, de detecció i 

d’ajuda s’efectuen als centres escolars dels tres 

sistemes educatius? 

7.- Existeixen protocols d’informació, de detecció i 

d’ajuda? Quins són? En què consisteixen? 

8.- Hi ha un seguiment de l'absentisme a l'escola dels 

menors de 16 anys per part dels serveis socials? Què 

es fa en aquests casos d’absentisme? Quins protocols 

es segueixen? 

9.- A partir de quina edat es té accés al servei de 

rehabilitació comunitària d’adolescents? On es 

tracten els problemes de drogodependència per a 

infants menors d’aquesta edat? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en 

el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 25 de juliol del 2017 

Rosa Gili Casals  

Consellera general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 27 de juliol 

del 2017, ha examinat la pregunta amb resposta 

escrita del Govern presentada pel M. I. Sr. Ferran 

Costa Marimon, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 27 de juliol 

del 2017, relativa a la concessió del Túnel 

d’Envalira i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

0896). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 27 de juliol del 2017 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per la present 

m’adreço a V.M.I.S., i d’acord amb el que disposa 

l’article 129 del capítol 4 del Reglament del Consell 

General, sol·licito una resposta escrita del M.I. 

Govern en el millor termini, a la pregunta relativa a 

la concessió del Túnel d’Envalira. 

Donat que el Túnel d’Envalira ja fa 15 anys que es 

va inaugurar, el 26 de setembre de 2002, i tenint en 

compte que és l’únic túnel de peatge del país i que 

això suposa un greuge comparatiu pels residents i 

treballadors del Pas de la Casa respecte a la resta del 

país. 

Es pregunta  

Quin cost suposaria per l’erari públic un “hipotètic” 

rescat per part de l’Estat de la concessió del túnel 

d’Envalira? 

A Casa de la Vall, 27 de juliol del 2017 

Ferran Costa Marimon  

Conseller General 


